
Herning d.19-06-2016

                  Generalforsamling Grundejerforeningen Venøbugt d.18-06-2016

Som noget nyt har vi i år valgt, at afholde generalforsamlingen på pavillongen Handbjerg Marina 
kl.11.00.  Efter generalforsamlingen blev der serveret en let frokost.

Der var fremmødt  26 personer.

1:  Finn Sørensen blev valgt som dirigent.

2:  Formand Niels Toft fortalte i sin beretning, hvad der er sket i området i løbet af året, vi har  fået  
søen gravet op, renset Gysbæk som går i skel ved marken, vi har lavet dræn de steder, som var 
meget fugtige sidste år, samt høvlet rabatter af stamvejene. På arbejds dagene er legepladsen blevet  
serviceret og der er udført flere reparationer. Der blev tyndet ud i fælles beplantningen, hvor det var 
tiltrængt. Ud for 2 grunde på Vigen er træerne i skel til Kærlighedsstien  topklippet i 3,5 m. højde.

3:  Kasserer Andreas Madsen fremlagde regnskabet, der var et pænt overskud som blev godkendt.
Der var et punkt som krævede en forklaring, de 18.814,15 kr. som tilhøre Havnefestudvalget.
Til budgetet forklarede kasseren underskudet i 2016 med udgifter til søen, dræn og veje m/m.

4:  Bestyrelsen foreslog samme kontingent som sidste år.

5:  Der var ikke indkommen forslag fra medlemmer.

6:  På valg til bestyrelse var Flemming og Britta.
Britta blev genvalgt, Flemming ønskede ikke genvalg.
Som ny medlem af bestyrelsen blev Kurt Vejlgaard Nielsen Vigen 14 valgt.

7: Første suppleant blev Carsten Kobborg Vigen 30 og anden suppleant Finn Sørensen Vigen 40.

8: Til revisor blev Inger Kate Sørensen valgt, og til revisorsuppleant Keld Bjerrum.

9: Under evt. blev det nævnt, at opslagstavlen og skiltningen omkring trænger til repr. evt. 
udskiftning. Det kunne bestyrelsen kun være enig i, det vil se på.
Der blev talt om klipning af hegn langs Vigen, som måske skal klippes i år.
Privatisering af vejen til Vigen kommer måske i år.
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